

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an [Johann Michael Metius ?].

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 23.10.1713

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-12528

Amice in Domino per dilectc,
Non potui voluptatem non capere insig-
nem ex argumento litterarum tuarum,
quas tuis str. a. o. ad me dedisti. Neque e-
nim immerito gaudeo, si sermone a me prolato
aspirante divina gratia, locum in auditoris
alicuius animo invenerint. licet ista in re
refar habeam mihi quidquam arrogare,
ubi soli Deo nihil non acceptum est re-
ferendum. Cacterum te iam cogitare ve-
rim illius servatoris Matth. 25. Profecto
iam, qui quinq. talenta acceperat, nego-
tialus est ex us; et fecit altera quinq.
talenta; reliqua. Preces meas hacten-
us tibi quoad dederit mihi.
Deo cum tu recordatione precand.
gratiam. quod de Spenero ab aliis
hanc tunc obiectum est, nullo nititur
fundamento. Vel sola Inditis Confiliis
rum Theol. evolutio isthuc dilueb. quo-
rum, tum Germanicorum, tum Latinorum
lectionem et relectionem tibi christianitatem
commendo. Vale et visissim pro me ora
Hal. et. 23. oct. T. Lt. H. F.

1713.